



Nomination d'un nouveau PCA à SCB Cameroun

Yaoundé, le 27 Octobre 2022- A la suite du Conseil d'Administration tenu ce jour, Jeudi, 27 octobre 2022, Monsieur Daniel NJANKOUO LAMERE est nommé Président du Conseil d'Administration de SCB Cameroun. Il succède ainsi à Feu Martin OKOUDA, à la mémoire duquel une minute de silence a été observée et un hommage appuyé a été rendu au cours de la même réunion.

Ministre Délégué auprès du Ministre de l'Economie et des Finances chargé des programmes entre 2003-2007 et membre du Conseil d'Administration dans plusieurs entreprises publiques, M. Daniel NJANKOUO LAMERE est diplômé de l'Ecole Nationale de l'Administration et de la Magistrature, filière Régies Financières (Trésor).

Haut cadre de l'administration camerounaise, il cumule près de 30 années d'expérience dans les domaines Banque et Finance ; ayant occupé de hautes fonctions, parmi lesquelles Directeur Général Adjoint du Trésor, Gouverneur suppléant pour le Cameroun à la Banque Mondiale et à la Banque Africaine de Développement, Directeur Général de la Caisse Autonome d'Amortissement.

A propos de SCB Cameroun

Filiale du Groupe Attijariwafa bank, SCB Cameroun emploie près de 600 Collaborateurs au service de plus de 210 000 Clients. Elle est présente dans 28 villes des 10 régions du pays avec 54 agences (dont 02 Centres d'Affaires et 02 agences banques privées) et 110 guichets automatiques.

Pour plus d'informations : www.scbcameroun.net



Appointment of a new Chairman of the Board of Directors at SCB Cameroun

Yaounde, October 27th, 2022- Following the Board of Directors meeting held today, Mr. Daniel NJANKOUO LAMERE is appointed SCB Cameroun's Chairman of the Board of Directors. He succeeds to the late Mr. Martin OKOUDA, to whom a silent moment and a warm remembering were given to during the same meeting.

Mr. Daniel NJANKOUO LAMERE previously held the positions of Minister Delegate to the Minister of Economy and Finance in charge of schedules between 2003 and 2007 and member of Board of Directors of several public companies. He is a graduate of the National School of Administration and Magistracy (Ecole Nationale de l'Administration et de la Magistrature), in charge of financial management (treasury).

Mr. Daniel NJANKOUO LAMERE is a senior executive in the Cameroonian administration. He has nearly 30 years of experience in Banking and Finance; having held high positions such as Deputy General Manager of the Treasury, Alternate Governor for Cameroon at the World Bank and the African Development Bank, Managing Director of Autonomous Sinking Fund (Caisse Autonome d'Amortissement).

About SCB Cameroun

A subsidiary of Attijariwafa Bank Group, SCB Cameroun employs nearly 600 staff members serving more than 210,000 customers. It is present in 28 towns in the 10 regions of the country with 54 branches (including 2 business centres and 2 private banks) and 110 ATMs.

For more information: www.scbcameroun.net